



Terms and Conditions:

1. All policies are subject to the definitions, standard terms & conditions, including exclusions and general conditions. Please refer to the RSA Home Insurance policy terms and conditions document for more details.
2. Coverage will be limited to the Table of Benefits shown in the grid below. Please refer to Cover 2 of the Policy terms and conditions for further clarity and descriptions of the cover.
 - Contents include all household goods and other articles in the home (or its domestic outbuilding or garages applicable to villas), owned by any member of the household.
Motorized domestic gardening equipment used within the boundaries of the land belonging to the home and stored or located within its structure will be included, excluding Personal Possessions and Portable Electronic Devices.
3. Two months coverage is provided free of cost to all new to bank Beyond Customers of Emirates NBD from date of account opening.
4. The address of the policyholder would be the home address on the date of account opening and contents stored elsewhere other than your home address are excluded under this policy.
5. All covers under this policy are subject to the single article limit of AED 40,000.
6. No separate policy document (including policy schedule) shall be issued to you. All claims shall be submitted under the Home Shield Policy #: 2 / 1 / 020 / 0000012037
7. For any claim queries, contact homeclaims@ae.rsagroup.com

Table of Benefits

Benefits	Sum Insured Limits (in AED)
Accidental Loss or Damage to Home Contents, fixtures, and fittings (excluding those belonging to landlord if rented).	100,000
Additional free cover extensions	
Alternative Accommodation (Paid Daily)	Up to 20% of Sum insured
Loss or damage to contents while temporarily removed	Up to 20% of Sum insured
Furniture in Transit	Up to Sum insured
Legal Liability	2,000,000
Tenants Liability for Damage	Up to 100,000
Fatal Injury	50,000
Replacement of Keys and Locks	2,000
Loss of damage to contents in open	2,500
Loss or Damage to Visitor's Personal Effects	2,500

شروط وأحكام:

1. تخضع جميع بوالص التأمين للتعريفات، والشروط والأحكام القياسية؛ بما في ذلك الاستثناءات والشروط العامة. لمعرفة المزيد من التفاصيل، يُرجى الرجوع إلى وثيقة الشروط والأحكام الخاصة ببوليصة تأمين المنزل من شركة "RSA" للتأمين على المنازل.
2. تقتصر التغطية التأمينية على جدول المزايا الموضح في الجدول أدناه. يرجى الرجوع إلى الغلاف 2 من شروط وأحكام بوليصة التأمين لمعرفة المزيد من التوضيحات والأوصاف للغلاف.
 - تتضمن المحتويات جميع البضائع المنزلية والأدوات الأخرى الموجودة في المنزل (أو المبنى الخارجي المحلي أو المرائب المخصصة للفيلا) والتي يملكها أي من أفراد الأسرة.
 - يتم إضافة معدات البستنة المنزلية الآلية المستخدمة داخل حدود الأرض التابعة للمنزل والمخزنة أو الموجودة داخل هيكل المنزل، وسُيُسْتثنى من ذلك الممتلكات الشخصية والأجهزة الإلكترونية المحمولة.
3. يتم تقديم تغطية تأمينية مجانية لمدة شهرين لجميع عملاء باقة "بيوند" الجدد لدى بنك الإمارات دبي الوطني، وذلك اعتبارًا من تاريخ فتح الحساب.
4. يجب أن يكون عنوان حامل البوليصة هو عنوان المنزل في تاريخ فتح الحساب، وسيتم استبعاد المحتويات المخزنة في مكان آخر غير عنوان منزلك بموجب بوليصة التأمين هذه.
5. تخضع كافة التغطيات التأمينية بموجب بوليصة التأمين هذه إلى الحد الأقصى للبند الواحد وهو 40,000 درهم.
6. لن يتم إصدار أي وثيقة لبوليصة تأمين منفصلة لك (بما في ذلك جدول البوليصة). يتعين تقديم جميع المطالبات بموجب بوليصة تأمين حماية المنزل رقم: 2 / 1 / 020 / 0000012037
7. إذا كان لديك أي استفسارات تتعلق بالمطالبات، تواصل معنا على homeclaims@ae.rsagroup.com

جدول المزايا:

مزايا المؤمن عليه	حدود مبلغ التأمين (بالدرهم)
الخسارة أو الضرر العرضي الذي يلحق بمحتويات المنزل، والتركيبات والتجهيزات (باستثناء تلك المملوكة للمالك إذا كانت مستأجرة).	100,000
ملحقات تغطية تأمينية مجانية إضافية	
السكن البديل (يدفع بشكل يومي)	حتى 20% من المبلغ المؤمن عليه
فقدان أو تلف المحتويات أثناء نقلها بشكل مؤقت	حتى 20% من المبلغ المؤمن عليه
تلف الأثاث أثناء نقله	حتى المبلغ المؤمن عليه
المسؤولية القانونية	2,000,000
مسؤولية المستأجرين عند حدوث الأضرار	حتى 100,000
الإصابة القاتلة	50,000
استبدال المفاتيح والأقفال	2,000
فقدان أو تلف محتويات متواجدة في العراء	2,500
فقدان أو تلف أمتعة الضيف الشخصية	2,500